
 
 
 

Styrelsens förslag till beslut angående motion om Eko-kryss 

 

Eric Sandin har inkommit med en motion till årsmötet angående föreningens ekolista. Sandin har två 

förslag.  

1. Att byta namn på föreningens Ekolista 

Styrelsen föreslår avslag på punkten.  

Motivering:  

Namnet Ekolista har använts under lång tid i skådarsverige, och flera av pionjärerna runt om i riket 

har sedan starten godkänt kollektivtrafik inom ramen för ekoskådning. Styrelsen anser därför att 

även kollektivtrafik är en vedertagen form av ekoskådning och att Club300:s lista väl faller inom 

ramen för vad som är ekoskådning.  

Styrelsen yrkar därför avslag på punkten att byta namn på Ekolistan.  

 

 

2. Göra om reglerna för Ekolistan 

Styrelsen föreslår avslag på punkten. 

Motivering:  

Styrelsen i Club300 genomförde innan införandet av ekolistan en stor enkätundersökning där en 

överväldigande majoritet var för att de regler som vi idag har skulle gälla. I detta ingår kollektivtrafik 

samt möjligheten att ekokryssa från sina stadigvarande bostäder, inte bara från sin 

folkbokföringsadress. Föreningens mål med ekolistan är att så många som möjligt ska motiveras att 

ställa bilen och i stället välja alternativa färdmedel, så många gånger som möjligt. Föreningens 

medlemmar är generellt i övre medelåldern, och en lista som utesluter kollektivtrafik skulle för 

föreningen bli kontraproduktiv, då många inte har möjlighet att deltaga i en sådan lista. Ur 

miljösynpunkt skulle därför resultatet bli sämre. Styrelsen konstaterar vidare att i de diskussioner 

som Sandin har initierat är det mycket få som håller med honom, en överväldigande majoritet anser 

att dagens regler är bra.  

Ett tillägg är att Sandin verkar ha intrycket av att elfordon är tillåtna enligt Club300:s Ekoregler. Så är 

inte fallet och så har inte sedan listans införande varit fallet.  

Styrelsen väljer att gå på majoritetens linje och yrkar därför avslag på punkt 2 i Sandins motion.  

 


